



## DFO SEEKING YOUR ASSISTANCE

DFO Gulf Region is looking for aerial support to help localise Spring and Fall Herring spawning activities along the coast of the southern Gulf of St-Lawrence.

If you are flying over the areas indicated in the map on the right during the observation periods provided below and you witness large areas of milky water (photos), take photos, making sure at least one includes coastal elements, record the GPS coordinates and altitude, and send us the information at:

**DFO.GLFHerring-  
HarengGLF.MPO@dfo-  
mpo.gc.ca**

Your support will help us coordinate at-sea surveys to confirm identification of species, egg fertilization and abundance, as well as larval development.

### Observation periods:

#### **Spring Herring**

Late March – Late June

#### **Fall Herring**

Mid-August – Late October

Your help is appreciated.





## LE MPO RECHERCHE VOTRE AIDE

Le MPO-Région du Golfe est à la recherche d'appui aérien pour localiser les activités de frai du hareng de printemps et d'automne le long des côtes du sud du Golfe du Saint-Laurent.

Si vous survolez une des régions indiquées sur la carte à la droite pendant les périodes d'observation indiquées ci-dessous et que vous êtes témoin de grandes étendues d'eau laiteuse (photos), prenez des photos en vous assurant qu'au moins une d'elles montre des éléments côtiers, enregistrez les coordonnées GPS et l'altitude, puis envoyez le tout à :

**DFO.GLFHerring-  
HarengGLF.MPO@dfo-  
mpo.gc.ca**

Votre appui contribuera à coordonner les relevés en mer visant à confirmer l'identification de l'espèce, la fécondation et l'abondance des œufs, et le développement des larves.

### Périodes d'observation :

**Hareng de printemps**  
Fin mars à fin juin

**Hareng d'automne**  
Mi-août à fin octobre

Votre aide est appréciée.

